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Tid: Måndagen den 6 augusti 2009 kl. 19.00 

Plats: Heimdal, Ekeby-Almby - Örebro 

Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Rolf Elsrud (RE), kassör 
 Christian Carlsson (CC), sekreterare 
 Gunnar Gustafson (GG) 

 Jan Hörman (JH) 

 Kenneth Johannesson (KJ) 
 Lars Henriksson (valberedning) 
 Karl-Gustaf Larsson (valberedning) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Årsavgiften för 2008/2009 om 530 sek inkl. förseningsavgifter rörande 
fastighet 13:270 har lämnats till kronofogen för indrivning. Myndigheten 
återkom med någon fråga angående varför två påminnelser hade 
skickats och inte en vilket är vanligt. Frågan besvarades och 
kronofogden har drivit vidare ärendet för indrivning och skickat faktura till 
vägsamfälligheten för indrivning. 

§ 5 Ekonomiska läget 
Pg 201.479 sek +  kassa om 1.980 sek, varav 28.084 sek avser 
Björksoppsvägens fond. En fastighet har inte betalat årsavgiften om 530 
sek, där ärendet vilar hos kronofogen. Det finns leverantörsfakturor om 
ca 10.300 sek. 

Vägföreningen har anlitat samma leverantör till underhåll av 
grönområden som till sladdning, grusning och plogning av vägar. 

Frågan kring debiteringslängder inför kommande verksamhetsår 
diskuterades. Styrelsen är enig i att debiteringslängden förblir oförändrad 
i verksamhetsåret 2009/2010 annat än att debiteringslängden förändras i 
den kommande förrättningen. 

§ 6 Vägstatus 
Grusning, saltning och sladdning enligt föregående protokoll är ej 
gemomförd, varför så skall ske snarast. 
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Frågan kring områdena mellan fastigheterna och gatan diskuterades då 
det föreligger dåligt underhåll på flera fastigheter. Det beslutades att det 
skall bifogas en beskrivning med utskicket av kommande faktura, där det 
framgår att underhåll av området måste ske. Om området ej underhålls 
så kan detta resultera i att vägföreningen köper in delar av skötseln på 
bekostnad av fastighetsägaren. 

Vid installation av bredband grävdes delar av vägen upp i nedre delen av 
brunsoppsvägen. Återställning har ej skett trots att arbetet verkar vara 
färdigt. LIC skickar mail till entreprenören för färdigställande. 

Vägsamfälligheten har fått en skrivelse från boende invid lekparken 
längs brunsoppsvägen, där man upplever att hastigheten är allt för hög. 
Flera av de boende längs brunsoppsvägen och aspsoppsvägen önskar 
fartreducerande åtgärder på vägen. Styrelsen har undersöker frågan och 
tar upp skrivelsen som en motion till kommande årsmöte. 

§ 7 Övriga frågor 
Valberedningen rekommenderar att vägföreningen tar åt sig ansvaret att 
underhålla grönområden, samt förankra detta på kommande årsmöte. 

LIC, RE och CC skriver en kallelse med bifogad verksamhersberättelse 
samt övrig information för utskick till samtliga hushåll inför årsmötet. 
Enklare kallelse sätts omgående upp på anslagstavlorna i området. 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte är årsmöte och bestäms till den 27 augusti kl. 19.00 på 
Heimdal. 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

_________________  _________________  

Christian Carlsson Lars-Inge Carlsson 


